
Szanowni Państwo, wnioskodawcy słusznie zauważyli w uzasadnieniu do projektu ustawy, że dzieci w omach 
dzieciach i rodzinach zastępczych przebywają całe lata. Sam jestem wolontariuszem w domu dziecka. Zostałem 
tak zwaną rodziną zaprzyjaźnioną. Sam nie mam dzieci. Myślę, że jest wielu ludzi, którzy w ten sposób tworzą  
z dziećmi trwałe więzi, które mają wpływ nie tylko na całe życie dzieci, ale również na życie dorosłych. Myślę, że 
to bardzo szczytne, że znajdują się ludzie, którzy towarzyszą dzieciom w trudnych chwilach. To godne pochwały, 
kiedy przeznaczamy swoje pieniądze w formie darowizny lub spadku. Ta czynność prawna powinna być 
zwolniona z podatku. Państwo ma obowiązek wspomagać dzieci, które nie mogą wychowywać się  
w biologicznych rodzinach. Zwolnienie z podatku darowizn i spadków na rzecz takich dzieci będzie jednym  
z elementów wypełniania obowiązków państwa wobec dzieci, oraz jednocześnie będzie zachęcać obywateli do 
hojności na rzecz potrzebujących.  

 


